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Председник општине Нови Београд и члан Демократске странке Александар Шапић
потврдио је да је своју имовину ставио под хипотеку да би помогао странци када се њен
рачун налазио у блокади и рекао да хипотека још није скинута.

  

  

- Тачно је и немам разлога да то кријем. То сам урадио пре око годину и по дана јер сам
сматрао да је у том часу то најбољи начин да се помогне странци. Нисам то урадио да
бих се рекламирао - каже Шапић за Политику.

  

На питање да ли је та хипотека скинута, Шапић одговара да је његова имовина још под
хипотеком јер ДС још није исплатила кредит који је узела пре скоро две године. Шапић
је, такође, навео и да не жели да улази у било какву причу о његовом наводном
преласку у Српски напредну странку. Каже да је оно што је рекао преко Твитера - да
нема намеру да пређе у СНС - сасвим довољно.

  

На питање у каквим је односима са градоначелником Београда Синишом Малим, Шапић
одговара: "Сасвим коректним и веома добрим, као што би требало да буду односи са
сваким председником општине у Београду."

  

- Нормална комуникација је потребна да бисмо уопште могли да функционишемо. Нови
Београд је најмногољуднија општина у Србији и без разговора и договора са градским
властима готово је немогуће функционисати - додаје он.

  

Упитан да ли је у контакту са председником ДС Бојаном Пајтићем, Шапић каже да скоро
годину дана није ни на једној функцији у ДС, а последња на којој је био била је
председник београдског одбора те странке, после чега је два месеца био генерални
секретар странке.
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- Комуницирам са Пајтићем на исти начин као што то ради било који други члан ДС.
Откако је изабран, нас двојица смо се једанпут видели и разговарали смо нормално и
коректно - каже Шапић.

  

(Танјуг)
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